
Referat af Bestyrelsesmøde d. 11. Oktober 2021 

 

Deltagere: Mimi, Steen , Ulrik, Charlotte, Rezkar, Eva 

Afbud: Shirley 

 

Der blev diskuteret lidt frem og tilbage vedr. udskiftning af ventilation, Steen havde ringet til Novenco og 

spurgt om de evt. kan udskifte motor og thermo sikring på de gamle ventilatorer, resten af bestyrelsen 

vidste intet om dette og det blev besluttet at der skal komme et reelt tilbud pr. Mail  senest d. 31. Oktober. 

Til sammenligning med det tilbud vi har. For der skal ikke laves lappeløsninger ,ventilationen skal virke. Vi 

holder bestyrelsesmøde først i november ,hvor beslutningen skal tages så vi ikke går glip af det gode tilbud 

vi har på de 168.000. 

Cykeloprydning, da Lene er trådt ud af bestyrelsen, skriver Eva det færdigt så det også omhandler alt det 

andet der står rundt omkring og i kælderen. 

Oprydning i Skur, håber Shirley vil stå for det  med hjælp fra os andre. 

Tilbud fra Reci, vi tager det på næste møde så Ulrik kan se de aftaler vi har med BWT og Krüger. 

Hjertestarter Shirley ser i regnskabet om der er plads til denne udgift i år. 

Vedr. skilt med hundeluftning og privat område vi kigger på nettet og kigger ovre ved gårdhaverne og 

finder ud af hvor de kan bestilles. 

Vedr. rengøring Mimi og Eva har holdt møde med Rene, da rengøring ikke bliver gjort ordentligt, Rene har 

lovet at følge op på det. 

Langsigtet plan alle synes det var en god ide, vi tager det senere til november. Ulrik laver en liste 

Affald ved Glascontainer samt indkøbsvogne, Steen skriver til Balder hvis der er navn på. 

Maling af træværk er i næste års budget. 

Der er desværre stadig problemer med dørtelefoner samt elevatorer ind i mellem. 

 

 

 

 

 

 

 


